
 

Записник 
са 6. сједнице Привредног савјета 

 

Шеста сједница Привредног савјета одржана је дана 14.12.2022. године у сали за 

састанке у згради Општине са почетком у 17:00 часова. 
 

Присутни чланови Привредног савјета: 

1. Стево Себастијановић, члан; 

2. Јосип Јерковић, члан; 

3. Зијад Хавић, члан; 

4. Вид Ракић, члан; 

5. Лука Шљивић, члан; 

6. Миливоје Ђурђевић, члан; 

7. Градимир Вукман, члан; 

8. Горан Дуроња, члан; 

9. Дарио Пајић, члан; 
 

Одсутни чланови Привредног савјета: 

1. Милан Трифуновић, члан; 

2. Тања Трифковић, члан; 

3. Ђорђе Максимовић, члан; 

4. Бојан Вујић, члан; 

5. Мика Зечевић, члан; 

6. Драган Асентић, члан; 

7. Светозар Миличић, члан; 

8. Милан Дуроња, члан; 

9. Бранко Џабић, члан; 

10. Александар Продановић, члан; 

11. Борјан Нинић, члан; 

12. Дејан Симиџија, члан;  
 

Присутни из општинске управе: 

1) Зоран Видић, начелник општине, 

2) Никола Бачић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности; 

3) Мирослав Вуковић, начелник Одјељења за финансије, 

4) Војислав Милосављевић, начелник Одјељења за просторно уређење, стамбено 

комуналне послове и екологију; 

5) Небојша Гаџа, Одсјек за локални развој; 

6) Војислава Пантић, Одјељење за привреду и друштвене дјелатности, записничар.  

 

Констатовано је, да је на шестој сједници присутно 9 чланова, а одсутно 12 чланова. 

 

Сједницу је отворио предсједник Привредног савјета, поздравио присутне а посебно 

господина Јерковића и начелника општине, Зорана Видића те предложио следећи, 
 

Дневни ред: 

1.  Усвајање Записника са 5. сједнице Привредног савјета општине Брод; 

2.  План капиталних улагања за 2023. годину; 

3.  Демографска питања/ утицај демографских питања на привреду и стандард живота; 

4.  План буџета за 2023. годину; 

5.  Административне и комуналне накнаде/ јединствени преглед и поређење са   

општинама сличне величине; 

6.  Заштита од поплава/ степен реализације започетих пројеката; 

7. Разно. 



 

 Након једногласно усвојеног дневног реда Предсједник отвара прву тачку за 

дискусију. 
 

АД 1.  Усвајање Записника са 5. сједнице Привредног савјета општине Брод, 
 

Предсједник савјета предлаже присутним члановима да се изјасне о првој тачки 

дневног реда, односно, ако неко има примједбу на записник претходне сједнице.  
 

Прва тачка дневног реда под називом, 

 Усвајање Записника са 5. сједнице Привредног савјета општине Брод је усвојена  

једногласно,  

      

            

 Након усвајања претходног записника, Предсједник предлаже другу тачку 

дневног реда и обзиром да је тачка опширна, сугерише присутним члановима да 

дају конкретне приједлоге и мишљења те даје уводну ријеч г-дину Небојши Гаџи. 
 

 АД 2. План капиталних улагања за 2023. годину; 
 

     Небојша Гаџа, Служба за развој је присутне поздравио и упознао укратко са 

стањем поводом Плана капиталних улагања за 2023. годину, који је на једој од претходних 

сједница усвојен и достављен свим присутним члановима савјета. Напоменуо је да ће се на 

редовној сједници СО- е одлучити о узимању кредита за рјешавање питања привредне зоне. 
 

Предсједник савјета је мишљења да су привредне зоне приоритет и предлаже 

узимање кредита како би се коначно питање привредне зоне рјешило, уколико се не пронађу 

друге могућности. Напомиње да је План капиталних улагања за 2023. годину донесен на 

сједници Скупштине општине и Привредни савјет може утицати само на приоритете, те 

замолио присутне чланове да дају своје конкретне сугестије и приједлоге, обзиром да је 

тачка опширна. 
 

Начелник општине је поздравио присутне и изјавио да ће се питање привредне 

зоне рјешити. Напомиње да смо тренутно задужени 8%, што значи да има простора за 

задужење, односно по закону да се узме кредит, а има обећања и за учешће Владе Републике 

Српске. 
 

 Предсједник савјета је мишљења да асфалтирање пута треба реализовати после 

прикључења канализације а сва остала инфраструктура да се рјешава бар у дијелу како би 

потенцијални инвестотор могао прикључити воду и струју. Подсјећа да је г-дин Градимир 

споменуо помоћ Електродистрибуције када је у питању нисконапонскa мрежа. 
 

 Градимир Вукман, узима ријеч говорећи да је потребан директан разговор између 

општине и управе Електродистрибуције са конкретном идејом и пројектним задатком. 

Напомиње да идеја о привредној зони никада није конкретизована осим дјела у насељу 

Скеле. Даје дигресију око идеје о пословној зони напомињући да се потпуно заборавило на 

санацију постојеће градске језгре и постојеће индустријске језгре. Дакле, треба узети у обзир 

обе локације (Метал-емајл-постојећу и Скеле-нову) па одлучити у коју зону улагати, јер 

напомиње да је на старој локацији већ рјешена одређена питања као што су: грађевинска 

дозвола, електро инсталације, прикључак канализације, водне мреже и саобраћајнице. 
 

Предсједник савјета је мишљења да општина мора имати своју земљу која ће бити 

уређена за изнајмљивање инвеститору. 
 

Градимир Вукман је напоменуо да простор Метал-емајла уз санацију може неком 

инвеститору бити интересантан ради изнајмљивања простора. 

 



Предсједник савјета сматра да је неупотребљив поменути простор, односно хале 

Метал-емајла. 
 

Горан Дуроња је поставио питање, мисли ли се на зону од Скела до Градских 

базена те предлаже израду паноа о пословној зони како би се имао бољи  увид о поменутој 

зони. 
 

Градимир Вукман се слаже са Гораном и такође предлаже израду паноа о 

пословној зони ради бољег маркетиншког приступа. 
 

                Господин Миливоје Ђурђевић се јавља за учешће у дискусији и указује на боље 

јавно информисање, како би се видјело просторно уређење града као и постављање паноа.      

Предлаже да се тражи од надлежног министарства и управе за индиректно 

опорезивање да се уђе у реализацију градње граничног прелаза. 
         
            Горан Дуроња предлаже да се уради предрачун за израду идејног плана Градског 

трга, обзиром да се чекају финансијска средства за реализацију сређивања Трга, да бар 

предрачун буде спреман јер сугерише да је стање Трга у лошем стању и што хитније се треба 

рјешити. 
 

       Начелник општина подсјећа да су у прошлом сазиву предлагали да се само 

поплоча Трг а затварање улице није долазио у обзир. 
 

       Војислав Милосављевић је констатовао да је потребно, радећи на изради идејног 

плана Градског трга, водити рачуна о саобраћајници. 
 

                 Господин Јерковић је поздравио присутне и предлаже да се планирају конкретна          

задужења по именима, а што се тиче граничног прелаза напомиње да ће помоћу функције 

коју обавља у Вијећу народа наћи рјешења како рјешити ово питање. 

          

      Вид Ракић предлаже да се 10% средстава за капиталне инвестиције, предвидите 

општинским удружењима који имају већ урађене пројекте. 
 

Предсједник савјета је заључио тачку и дао на гласање. 
 

Друга тачка дневног реда под називом, 

 План капиталних улагања за 2023. годину је усвојена једногласно,  

 

 

 Послије исцрпне дискусије, Предсједник предлаже трећу тачку дневног реда. 
 

АД 3. Демографска питања/ утицај демографских питања на привреду и стандард 

живота; 
 

Предсједник савјета даје уводну ријеч господину г-дину Николи Бачићу. 
 

Никола Бачић је поздравио присутне рекавши да је ова тема уско везана са 

претходном и изнио уводни дио и неколико статистичких подаатака према попису 

становништва 2013. године, Брод је имао 15.720 становника а прерма попису из 1991. 

године је имао 34.138 становника и све остале статистичке податке које су чланови 

добили у материјалима.  
 

Господин Пајић је мишљења да треба одредити приоритет и рјешавати питање 

пословне зоне са претходне тачке а самим тим ће се омогућити и рјешавање демографских 

питања. Такође је похвалио прошлогодишњи садржај манифестација и предлаже да се 

садржај проширује јер је такав вид улагања ефектнији него давање разних социјалних 

помоћи. 
 

 



Лука Шљивић предлаже да општинска управа трба повећати давање средста. 
 

Начелник општине је мишљења да треба имати осјећај за социјалне случајеве 

што општина Брод има добрим дјелом.  
 

Предсједник савјета је дао тачку на гласање. 
 

Трећа тачка дневног реда под називом, 

 Демографска питања/ утицај демографских питања на привреду и стандард 

живота је усвојена  једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета предлаже четврту тачку дневног реда. 
 

АД 4.  План буџета за 2023. годину; 
 

Мирослав Вуковић се јавио за ријеч и детаљно образложио укупна планирана 

буџетска средства за 2023. годину у износу од 12.780.700,00 КМ, што је присутним 

члановима видљиво из приложених материјала. 
 

Предсједник савјета је мишљења да треба смањити социјална давања у корист 

одржавања разних садржаја у Броду. 
 

Начелник општине наводи да је једна од кључних ставки за давање, туђа њега и 

помоћ коју одређују љекари који су чланови комисије и образлаже да половину средстава 

даје Министарство а половину општинска управа. 
 

Предсједник савјета је након исцрпног излагања Начелника Одјељења за 

финансије и дскусије чланова савјета, четврту тачку дневног реда дао на гласање. 
 

Четврта тачка дневног реда под називом, 

 План буџета за 2023. годину je усвојена једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета предлаже пету тачку дневног реда  
 

АД 5. Административне и комуналне накнаде/ јединствени преглед и поређење са 

општинама сличне величине; 
 

Војислав Милосављевић се јавио за уводну рјеч како би образложио тачку дневног 

реда, истичући да су укинуте само таксе локалне заједнице, односно изворни општински 

приходи, док републичка такса није укинута нити једна.  
 

Предсједник савјерта је указао на чињеницу да је Одлука донесена на Реубличком 

нивоу, те да нема потребе за даљом дискусијом чланова савјета. 
 

Начелник општине је констатовао да је важно и потребно упознати чланове 

савјета са ситуацијом административне и комуналне накнаде.  
 

Предсједник савјета је након дискусије заључио тачку и дао на гласање. 
 

Пета тачка дневног реда под називом, 

 Административне и комуналне накнаде/ јединствени преглед и поређење са 

општинама сличне величине је  усвојена  једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета предлаже да се са претходне 5. сједнице савјета обраде на 

данашњој сједници пренесене тачке дневног реда под следећим редним бројевима: 
 



7.  Сајам привреде и 
 

10. Имовинско правни односи/ процес јавног излагања катастра, статистика; 

 

 Предсједник савјета предлаже седму тачку дневног реда са прошле 5. сједнице 
 

АД 7.  Сајам привреде 
 

Предсједник савјета је похвалио добру и веома успјешну организацију 

Привредног сајма за коју је одговорна Туристичка организација у сарадњи са 

Општинскоим управом а посебно је похвалио Гастро-фест. Како су се и остали присутни 

чланови сложили, иста тачка пренесена са прошле сједнице дата  је на гласање. 
 

Седма тачка дневног реда прошле, односно 5. сједнице савјета под називом, 

 Сајам привреде је  усвојена  једногласно,  
 

 Предсједник савјета предлаже десету тачку дневног реда са прошле 5. сједнице 
 

АД 10. Имовинско правни односи/ процес јавног излагања катастра,статистика; 
 

Господин Војислав Милосављевић се јавља за рјеч објашњавајући да излагање 

катастарске општине траје већ пет година, а у међувремену се десило неколико хиљада 

промјена. Напомиње нерјешене имовинско-правне односе након приватизације предузећа 

и наводи као примјер, Метал-емајл је уписан на основу Судске пресуде а за Рафинерију 

нафте нема трага уписа. Тако да када се заврши излагање, све промјене се морају поново 

спровести. Потребно блокирати један извјестан период извођење промјена. Наводи као 

примјер град Дервенту која је у року од три мјесеца рјешила имовинско-правне односе, 

тако што су блокирали извођење промјена и формирали четири комисије.  
 

Десета тачка дневног реда прошле, односно 5. сједнице савјета под називом, 

 Имовинско правни односи/ процес јавног излагања катастра, статистика 

је  усвојена  једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета предлаже шесту тачку дневног реда  
 

АД 6. Заштита од поплава/ степен реализације започетих пројеката; 
 

Начелник општине се јавио за ријеч приједлогом да се тачка повуче са дневног 

реда и пренесе на следећу сједницу.  
 

Предсједник савјета је у сагласности са присутним члановима констатовао да се 

шеста тачка дневног реда под називом,  

Заштита од поплава/ степен реализације започетих пројеката једногласно повуче са 

дневног реда. 
 

Послије предложене седме тачке дневног реда под називом Разно, за коју се 

нико није јавио, Предсједник савјета је закључио 6. сједницу, завршену у 20:30 часова. 
 
 

 

Записник сачинила: 
 

Војислава Пантић  
            ПРЕДСЈЕДНИК  

                  ПРИВРЕДНОГ САВЈЕТА 

 

                                                                                               Стево Себастијановић 


